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Bestyrelsesmøde SKAT Fritid & Idræt –  
20. januar 2015 

 

Deltagere: 

Svend Mandel 
Jacob Bork Klitgaard 
Morten Grejsler 
Jesper Vestergaard 
Jørn Olsen 
Sussie Olsen 
Annette Friis Nielsen 
Winnie Wolf  
 
 

Dagsorden: 

1. Motionskampagne 
2. Aktivitetsdag 2015 
3. Formandsmøde 19. marts i Odense 
4. Tilskudspolitik og sagsbehandling 
5. Nye aktiviteter 
6. Aktivitetsindberetning, status 
7. DHL-bluser 
8. Eventuelt 

 Bike & Run 

 Pusterums-CD-ere 
 

Ad punkt 1 – Motionskampagne 

Nyhedsbrev vedr. kampagnen  udkom mandag den 19/1 – lidt senere end oprindeligt planlagt. Den senere 

udsendelse har bevirket, at kampagnen er rykket til uge 9, 10 og 11 – med samme koncept som sidste år. 

Som det eneste er der ændret lidt i indberetningsskemaet.  

Der er formandsmøde i uge 12, så resultatet vil ikke være parat til dette møde. Dog vil deltagerantal m.m. 

være kendt. Holdkaptajnerne på de enkelte hold skal senest den 20/2 tilmelde deres hold. 

Der skal reklameres for kampagnen på Intranettet i uge 6 – den 5. februar. Winnie sender samtidig (den 4. 

februar) information til formændene om kampagnen. 
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Ad punkt 2 – Aktivitetsdag 2015 

Der er givet grønt lys fra Karsten Juncker og Jesper Rønnow til afholdelse af aktivitetsdage fremadrettet – 

og det er også ok med landsdækkende stævner.  Konceptet fra 2014 vil i et eller andet omfang blive 

konceptet for aktivitetsdagene fremadrettet – dvs. der vil være såvel idrætslige aktiviteter som ”faglige” 

indslag. Fremadrettet vil der dog blive nedsat en arrangør-gruppe ( bl.a. med deltagere fra bestyrelsen i 

SKAT Fritid & Idræt samt  repræsentanter fra direktionssekretariatet/kommunikationskontoret), som 

planlægger og koordinerer dagen, så der bliver sammenhæng mellem de idrætslige aktiviteter, de ”faglige” 

indslag, transport, frokost og transport m.m. 

Umiddelbart vil datoen for aktivitetsdagen være den 4. september 2015, og placeringen vil umiddelbart 

blive i Odense. 

Følgende aktiviteter skal tilbydes: 

 Volleyball 

 Høvdingebold 

 Floorball 

 Fodbold 

 Rundbold 

 Petanque 

 Gang 

 Løb 
 

Følgende aktiviteter kan tilbydes: 

 Skydning 

 Bowling 

 Tennis 

 Golf 
 

Bestyrelsen besluttede at der laves en plan, som viser behovet for baner og andre faciliteter ud fra et 

estimeret antal deltagere i løbet af dagen samt til aftenfesten m.m. Med dette materiale vil der kunne 

indhentes sammenlignelige tilbud fra forskellige idrætscentre.  

Jørn laver et oplæg, som der kan arbejdes ud fra. Bestyrelsen vil  indhente  tilbud hos Boldklubben 

Marienlyst i Odense, Lillebæltshallerne i Middelfart og evt. FKS hallerne i Odense.   

Ad punkt 3 – Formandsmøde i Odense den 19. marts 2015 

Winnie sender indbydelse til formandsmøde, som finder sted torsdag den 19. marts i Odense, ud den 24. 

februar med SU den 6. marts. Der gives som vanligt mulighed for overnatning for deltagerne. 

Winnie indhenter tilbud på mad, og booker mødelokaler m.m. 

Mødet starter kl. 11.00 og der indbydes til middag kl. 17.00. 
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Emner til dagsordenen: 

 Aktivitetsdagen 

 Motionskampagnen 

 Bordet rundt -status – input til nye aktiviteter i de lokale foreninger - m.m. 

 Tilskuds politik 

 Internet golf/ internet bowling 

 ECSA golf 2014 – beretning 

 Uddeling af præmier til de bedste Bike & Run hold 
 

Ad punkt 4 – Tilskudspolitik og sagsbehandling 

Bestyrelsen vedtog, at det også fremadrettet er Jesper og Morten, der kigger på ansøgninger om tilskud. 

Det har vist sig, at der er et behov for at få ridset reglerne op, så det meget præcist fremgår af vores 

hjemmeside, hvad man kan søge om tilskud til, og hvor meget tilskud man kan få. Vi vil selvfølgelig stadig 

kunne komme ud for ansøgninger, som ikke ”passer ind” i vores skitserede regler, men der må vi træffe en 

”afgørelse” ud fra de konkrete tilfælde…   

 

Ad punkt 5 – Nye aktiviteter 

Her tænkes på internet golf/internet bowling. Dette punkt tages op på formandsmødet, og afventer derfor 

dette møde… 

 

Ad punkt 6 – Aktivitetsindberetning 

Der blev sendt mail rundt til samtlige foreninger den 5. januar med materiale til brug for indberetning af 

aktiviteter for 2014. Frist for indberetning er den 23. januar 2015. 

Da Svend langt fra havde modtageindberetninger fra alle, blev det aftalt, at Winnie sender en reminder ud 

til de foreninger, som endnu ikke har indsendt deres indberetning.  

 

Punkt 7 – DHL bluser 

Jf. referat af bestyrelsesmøde den 30. september 2014, eksisterer der et restlager af DHL løbe-trøjer, som 

man har talt om skulle deles ud til foreningerne, da der er forkert logo på trøjerne (skatteministeriet 

skrevet med forkert logo), hvorfor der skal anskaffes nye trøjer med korrekt logo på. Der skal måske nyt 

logo i SKAT, så det matcher Departementet, Spillemyndigheden og Ankestyrelsen. Indtil dette er afklaret, 

må vi nøjes med at bestille nye trøjer uden tryk, og vente med at få tryk, til der er trukket af på logoet. 

Med hensyn til de gamle trøjer, hvad gør vi så med dem? Vi har tidligere snakket om at dele dem ud i de 

lokale foreninger. Svend foreslog, at trøjerne bliver tilbudt de lokale foreninger ud fra det antal 

aktivitetsmedlemmer, den enkelte forening har. 
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Punkt 8 - Eventuelt 

Vedr. Bike & Run, skal der gives præmier til de bedste hold. Gevinsterne overrækkes på formandsmødet. 

Der har været en forespørgsel fra Odense på rekvirering af ny udgave af pusterums CD’er.  Bestyrelsen 

kontaktede Firmaidrætten, som kunne oplyse, at der ikke er lavet ny CD siden 2009. Det blev besluttet, at 

kassereren bestiller 10 stk. pusterums CD´er, som deles ud til interesserede på formandsmødet. 

Sport & Profil har fået ny web-shop, og har i den forbindelse spurgt Annette, om man måtte sende linket ud 

til alle medlemmer fra SKAT.  Annette vidste ikke, om det var en ny SKAT web-shop, eller en generel ny 

web-shop. Hvis det er en generel side, så er der ingen mening i at have en decideret SKAT web-shop. 

Spørgsmålet er om der er noget formål mere i at have sådan en side i dag, hvor der er så mange web-shops 

sider? 

Bestyrelsen mødes næste gang i forbindelse med formandsmødet. Om der er brug for at mødes dagen 

inden, trækkes der af på når tiden nærmer sig! 


